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Burmistrz Miełoszowa
Pan Andrzej Lipiński

Szanowny Panie B urmistrl,u,

Zwracam się z interpelacjq na temat możliwości obniżenia niwelety drogi DK j5 we wsi Kowalowa
p o d w iadu kte m ko lej owy m.

Powodowąna proŚbami osób i podmiotów Ąwotnie zainteresowanych obniżeniem niwelety do
wysokości umożliwiajqcej przejazd normawnego Tira zwracam się z prośba o rozpoczęcie przez
Gminę i Pana Burmistrza zabiegów w GDDKiA o obniżenie niweleĘ . Obecną wysokość nawierzchni
uniemożliwia niektórym tirom dojazd tq drogq - wielokrotnie dochodzi do sytuacji w której w obawie o
uszkodzenie naczep ciężarówki sq zmuszone wycofać . Obniżenie jest w interesie przede wszystkim
lokalnych przedsiębiorców którzy muszq zabiegać o to aby trąnsporty odbywaĘ się obniżonymi
naczepami . Z tego co wiem , Rejon Wałbrzych GDDKiA miał w poprzednich latach zamiąr obniżenia
niwelety na tym odcinku ale ną skutek działań Pana poprzednika temąt nie zostął zrealizowany.

Obecny stan masy wskazuje na konieczność podjęcia działań napralłczych i mogłoby to być dobrq
okazja do przebudowy. Bardzo proszę o rozwążenie możliwości podjęcia działań i rozmów z GDDKiA
orąz o poczynienie ewentualnych zabiegów w tym temacie.

Dodatkowo dopowiem, ze nie obawiałabym się, że ewentualne obniżenie niweleĘ przełoży się na
auiększenie ruchu ną DK 35 . Efektem będzie jedynie ułatwienia transportu który dzisiaj odbywa się
nizszymi pojuzdami.

Z góry dziękuję za odpowiedź.

Maja Sadowy

Ewentualnq korespondencję w sprawie prosimy kierować w wersji elektronicznej i na
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